
 

 

BØRNE- OG KULTURFORVALTNINGEN 

 26.04.2022 

Vores ref.: 85-02-01-p23-22-

498790 

Direkte nr.: 3247 0020 

Medarbejder: smf.sk.bk 

 
 

REFERAT 
 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO:04-04.2022 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.00-19.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR: 85.02.01-P23-22-498790 

DELTAGERE: 

Gitte Asmussen, Nellie Louv, Cirkeline Martinussen, Rasmus 
Schlüter, Peter Andreas Moesgaard, Almas Krarup, Imran 
Hoshmand, Tina Eggert, Jannie Jensen, Mathilde Schwartz og 
Susanne Frøkjær 

 

AFBUD: Annette Betak, Thilde Nøhr Jensen, Nikoline Ulsig  

MØDENR.: 04-2022  

 

 

1. Godkendelse af referat nr. 03-2022 

Referatet blev godkendt. 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt. 

 

3. Meddelelser fra: 

Annette Betak kunne ikke deltage i skolebestyrelsesmødet i dag, men hun har 

talt med Lars Hein, angående en mere sikker skolevej. Det ser ud som om der 

er midler til noget af det, der ønskes ændret. 

 

Elevrådet:  

Der er valgt en næstformand i elevrådet, det blev Imran Hoshmand fra 6.B. 

Der sker ikke så meget i elevrådet lige nu, der er ikke nye forslag. 

Der er sammensat en gruppe, som skal stå for planlægningen af skolefesten. 

Forældrebestyrelsen vil meget gerne hjælpe til. 

 

 

 
 

  

   

 

SKOTTEGÅRDSSKOLEN 

Saltværksvej 65, 2770 Kastrup 

lme.sk.bk@taarnby.dk 
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Medarbejderrepræsentanter:  

Teamfordelingen er på plads, og fagfordelingen er i gang. Det er ikke altid let, 

da alle ikke kan få alle ønsker opfyldt. 

Opgaveoversigten skal laves. 

Der er en APV i gang pt.- den er færdig på onsdag. 

 

             Skolebestyrelse:  

Nellie har været til FRO møde, hvor Mads Vinterby fortalte om udviklingen i 

storegård, trafiksituationen og parkeringsforhold på Skottegårdsskolen.  

Der blev også drøftet skoledistrikter. 

Der blev holdt et eftermøde hvor alle skolebestyrelserne i kommunen fandt et 

fælles fokus – lige nu er det trafiksikkerhed. 

 

             Ledelsen: 

             Fag-og opgavefordelingen er i gang. Det er en vigtig opgave, da det er et helt  

             År, man fordeler. Samtidig foregår der en fordeling af de fælles opgaver, der 

             ligger på en skole. 

             APV´en i gang. 

             Vi har haft et dødsfald; Poul Erik fra SFO-en døde i sidste uge, og det har fyldt  

             meget hos både børn og voksne. SFO-en har organiseret sig, så de 

             medarbejdere, som ønsker det, kan deltage i bisættelsen i morgen. 

              

             

Skolebestyrelsesvalg: 

Didde er ved at lave lister om hvem der kan stille op, og hvem der kan stemme. 

Der skal være valgmøde tirsdag d. 26.4.2022 kl. 17.00. 

 

 

4. Beslutning: 

Timefordelingsplan 2022-2023 (bilag): Fordelingsplanen blev godkendt. 

Der skal være frihed til lærerne til at organisere timerne i løbet af året, så 

eleverne får det timetal, de skal have, men fordelt mest hensigtsmæssigt. 

 

Høring: Revision af skolestyrelsesvedtægter 2022 (bilag): 

Ordet ”undervisningsmedarbejdere” skal udgå. 

Rasmus sender sine bemærkninger så de kan blive sat ind i høringssvaret. 

Gitte skriver høringssvar på baggrund af drøftelser i skolebestyrelsen. 

 

 

5. Orientering om: 

Skolegården: 

Vi har talt med Jan Arenkiel, som står for projektet i Storegård, men der 

mangler stadig at blive lavet meget. Gitte vil rykke inden påsken. 

Ansøgningen for Lillegård er sendt, og ejendomscenteret har været inde over 

processen. 

 

Kontaktforældre: 

Rundt omkring på skolen bruger man mere og mere kontaktforældrene.  

Der bliver holdt kontaktforældremøde efter sommerferien. 

 

SFO:              

Det går fint med de nye heldagsbørn. 

Temaet i SFO-en er ude-leg. 
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Der bliver afholdt forældrekaffe løbende. 

  

 

6. Eventuelt: 

 

 

7. Punkter til næste møde den 2 maj 2022. 

Afbud fra Tina, Mathilde og Rasmus til næste møde. 


